

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PHOSPHATE MINES Date: 16-11-2022 12:30:01 PM</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مناجم الفوسفات الاردنية التاريخ: 16-11-2022 12:30:01 PM</p>
<p>The Extraordinary General Assembly Meeting of JORDAN PHOSPHATE MINES was held on 11:00 On 16-11-2022 at Lumi AGM. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 91.262%.</p>	<p>عقدت الهيئة العامة لشركة مناجم الفوسفات الاردنية بتاريخ 16-11-2022 على 11:00 اجتماعا غير عادي وذلك في بواسطة Lumi AGM وبنسبة حضور 91.262%.</p>
<p>Subject: Other</p>	<p>الموضوع: آخر</p>
<p>to who concern that the General Assembly, in its extraordinary meeting of the shareholders of the Jordan Phosphate Mines Company, a public shareholding company, has agreed to sell all the shares of the Jordan Phosphate Mines Company PLC amounting to 46% in Arkan Construction Contracting and Mining Contracting LLC to the Advanced Al-Awn Company Contracting LLC At a price of 5.2 million Jordanian dinars (five million two hundred thousand Jordanian dinars) to be paid in cash upon completion of the transfer of the shares of the Jordan Phosphate Mines Company PLC. Provided that the Jordan Phosphate Mines Company shall not bear any financial or legal consequences or responsibilities, regardless of their cause, source, type, size, name or nature without limitation. Mining and has no direct or indirect relationship with its business or any financial rights that may accrue to Arkan Construction Contracting and Mining Contracting Company against third parties, and then return to the benefit of the Jordanian Phosphate Mines Company after the completion of the audit process from any official authority</p>	<p>ولاعلامكم بأن الهيئة العامة في اجتماعها غير العادي لمساهمي شركة مناجم الفوسفات الاردنية المساهمة العامة المحدودة قد وافقت على بيع كامل حصص شركة مناجم الفوسفات الاردنية م.ع.م البالغة 46% في شركة أركان للمقاولات الانشائية والتعهدات التعدينية ذ.م.م الى شركة العون المتطورة للمقاولات ذ.م.م بسعر 5.2 مليون دينار اردني (خمسة ملايين ومئتان الف دينار اردني) تدفع نقداً عند اتمام عملية تحويل حصص شركة مناجم الفوسفات الاردنية م.ع.م. على ان لا تتحمل شركة مناجم الفوسفات الاردنية اي تبعات أو مسؤوليات مالية أو قانونية مهما كان سببها أو مصدرها أو نوعها أو حجمها أو إسمها أو طبيعتها ودون حصرها، وتحفظ شركة مناجم الفوسفات الاردنية بحقوقها بأي نفقات أو مصاريف أو أموال صرفت من شركة أركان للمقاولات الانشائية والتعهدات التعدينية ولا علاقة لها بصورة مباشرة او غير مباشرة بأعمالها أو أية حقوق مالية قد تترتب لشركة أركان للمقاولات الانشائية والتعهدات التعدينية على الغير وتعود بعد ذلك لصالح شركة مناجم الفوسفات الاردنية بعد اتمام عملية التدقيق من أي جهة رسمية.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: سناء قراعين</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: سناء قراعين</p>